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Beste leden

In naam van het bestuur wil ik dit nog even kwijt.
Alle bestuursleden doen dit vrijwillig, we hebben 
er geen enkel voordeel mee, eerder nadeel, maar 
dat is onze eigen keuze.
Ik vind het dan ook zeer jammer dat we over 
dingen die we doen als “bestuur” persoonlijk 
worden aangesproken ,”de  locatie, de 
keurmeester, de datum, er is altijd wel iets op te 
merken.
Als er input gevraagd wordt komt er niets terug.
Het zou ook eens fijn zijn voor ons als er eens wat 
positiefs gezegd zou worden, we willen niet de 
hemel in geprezen worden maar een positief 
woordje doet dikwijls wonderen.
Wij doen ons best en trachten het zo goed mogelijk
te doen ,tussen alle obstakels door trachten we met
de opmerkingen van  iedereen rekening te houden.
Dus als er eventueel vragen zijn, zet ze even op 
mail zodat we er indien mogelijk iets mee kunnen 
doen.
Verder hoop ik dat er geen goede contacten en of 
vriendschappen verloren gaan door beslissingen 
die er als bestuur genomen worden.
Alvast bedankt 



Beste leden
Welkom en onze beste wensen

Onze eerst activiteit voor 2024 is ook al gepasseerd namelijk
de  Algemene  Leden  Vergadering  met  veranderingen  van
voorzitter en van nieuwe commissarissen.
Er  waren  17  aanwezige  personen  waarvan  16  leden  en
stemgerechtigde en 12 verontschuldigen leden

De agendapunten waren:
1 voorwoord en nawoord voorzitter Dimitry van Raamsdonk

Beste Leden,

Ten  eerste  hoop  ik  uiteraard  dat  het  u,  uw gezin  en
familie en uiteraard uw Fransoosjes goed gaat. 

Mij  werd  gevraagd  om  nog  een  voorwoord  te
schrijven…….Ik ben van mening dat deze taak uitsluitend
aan  de  voorzitter  toebehoort  derhalve  noem  ik  dit
gemakshalve maar mijn “nawoord”.

Zoals u weet heb op de laatste ALV ervoor gekozen om
mij  niet  herkiesbaar  te  stellen.  Dit  was  een  zeer
weloverwogen beslissing op basis van vooral persoonlijke
maar ook professionele ontwikkelingen waarbij de factor
tijd, of beter gezegd het ontbreken ervan, problematisch
begon  te  worden.  Daarnaast  ben  ik  ook  als  mens
verandert  en  daar  past  een  andere  focus  beter  bij
momenteel. 

Ik heb me meer dan 10 jaar altijd met plezier ingezet
voor ons ras en deze waar nodig en mogelijk altijd met
hand en tand verdedigd. Het negatieve beeld dat door de
media over ons ras werd/wordt verspreid heeft me altijd



beziggehouden. Ik ben er nog steeds van overtuigd dat
er door onze leden vele mooie, fijne , gezonde en fitte
Bullen  zijn  en  worden  gefokt  die  nog  elke  dag  een
glimlach op het gezicht toveren van vele baasjes. 

Het is dan ook van belang dat we onze hobby met zijn
allen op verantwoorde  manier  blijven  uitvoeren.  U als
fokkers kent als géén ander de zwakke punten van ons
ras maar al te goed en weet ook dat de Franse Bulldog
vatbaar  is  voor  mogelijke  problematiek.  Het  is  van
belang om middels zorgvuldige selectie, testen, controle
en het benodigde fingerspitzengefühl en zeker ook een
beetje geluk een weloverwogen combinatie te maken.

Er zijn echter valkuilen……blijf scherp en blijf de lat hoog
leggen  en  ben  niet  (te)  snel  tevreden.  Blijf  en  durf
kritisch met jezelf en uw fokproduct te zijn. Wijs niet te
snel naar anderen maar steek ook de hand in eigen borst
en vraag jezelf  af;  Wat heb ik  nodig,  wat  zoek ik  nu
werkelijk en waar en wie kan me net dat bieden wat er
ontbreekt? Hoe vlak/zwak ik af wat mijn hond(en) teveel
hebben? Laat u niet (mis)leiden door datgene wat wijd
verspreid wordt op de sociale media. Is die top winning
hond wel iets wat echt bij mijn lijnen past? Wat is er zo
goed  aan?  Is  dat  eventueel  een  toegevoegde  waarde
voor hond/mijn lijn? Welke lijnen zitten erachter? Hoe
zijn  de  broers  en  zussen?  Wellicht  een  mooie
verschijning op de foto maar hoe is het gedrag, karakter,
gangwerk, uithoudingsvermogen? 
Blijf oplettend en volg zeker géén trends of modegrillen
maar  ga  je  eigen  weg.  Deze  zal  zeker  niet  altijd
makkelijk zijn maar………… makkelijk kan iedereen, toch?

Niemand  is  perfect  en  mochten  er,  ondanks  alle
zorgvuldigheid,  toch  problemen  voordoen  behoort  een



verantwoorde fokker zijn/haar verantwoording te nemen
en naar een oplossing te zoeken ook dat hoort bij het
fokken en bezig zijn met levende wezens. 

Ik heb er vertrouwen in dat als  we dit samen serieus
blijven  voortzetten  de  Franse  Bulldog  zoals  WIJ  deze
kennen nog lang zo gefokt kan en zal worden. Laat ons
allen positief blijven en allemaal ons steentje bijdragen
en vooral elkaar daarbij steunen met respect voor elkaar
en elkaars mening. 

Ik  zal  vanaf  nu  deze  ontwikkelingen  niet  langer  als
voorzitter maar vooral als liefhebber van ons geliefde ras
blijven volgen. 

Het ga u allen goed, blijf gezond!

Dimitry van Raamsdonk

2 stemming herkiesbaar Michiels Linda herkozen met 12
voor  3   tegen.  Dimitry  van  Raamsdonk  was  niet
herkiesbaar.

3 de kiesbare  bestuursleden waren Chantal  Blatter  en
Danny van Eeckhoudt als ad intrim ( is nog maar 1 jaar
lid ). 
                 Chantal  13 voor 1 onthouding 2 tegen
                 Danny 14 voor 2 tegen 



4 Dankwoord Dimitry en Monika door de ondervoorzitter

Een paar mededelingen
1
Ons bestuurslid Monica heeft ons laten weten dat ze om 
persoonlijke reden haar bestuursfunctie neer legt, bij deze 
willen we Monica dan ook bedanken voor hetgeen ze voor de
club gedaan heeft het afgelopen jaar en hopen in de toekomst;
als we vragen hebben ,toch nog bij haar terecht kunnen.
In naam van allen ,bedankt Monica
2
Tot onze spijt heeft onze voorzitter aangegeven niet meer 
herverkiesbaar te zijn als bestuurslid van onze club.
Deze beslissing zal wel genomen zijn na veel nadenken en 
afwegen maar we twijfelen er niet aan dat het een wel 
overwogen beslissing is,zoals hij reeds aangaf is tijdsgebrek 
één van de doorslaggevende factoren die in deze beslissing 
mee tellen.
Ik hoef niet te zeggen dat we er alle begrip voor hebben maar 
dat we het toch zeer jammer vinden.
We zullen zijn kennis binnen de KMSH zeker missen ,net 
zoals zijn kynologische kennis en in het bijzonder van ons 
ras, de franse bulldog.
We hopen in de toekomst, ook al is hij niet meer “onze 
voorzitter”toch nog te kunnen terug vallen op zijn kennis.
Wij willen hem dan ook bedanken voor zijn inzet gedurende 
de voorbije jaren en hopen dat we mekaar toch nog geregeld 
zullen tegen komen.
Dimitry, in naam van iedereen, bedankt.
 Bij deze wil ik dan ook voorstellen aan de aanwezigen om 
Dimitry Van Raamsdonk als erevoorzitter te benoemen, dat 
kan eventueel door acclamatie.



Deze werd goedgekeurd vanaf nu is Dimitry van 
Raamsdonk erevoorzitter

5 Onze clubmatch die doorging op 8 juni te Bonheiden 
mogen we een succes noemen met 40 ingeschreven honden. 
BOB : Quantum v/h Bullenparadijs BOS :Ulicia van Marvens
Fortuna . Hopelijk volgend jaar weer een succes met wat 
meer inschrijvingen. JHD die plaats vond op 1oktober te Sint 
Katelijne Waver met 15 honden was ook redelijk goed. BOB 
Victor Louis Du Sourire Doux BOS :Vanilla Sky Of The 
Bumble Barns
Het bestuur wilt iedereen bedanken voor de hulp van deze 2 
shows
Tevens willen we Chantal nogmaals bedanken met het willen 
invallen voor de voorzitter die met JHD niet aanwezig kon 
zijn.
En ook Ben en Arthur bedankt voor het prachtig en 
smakelijke menu van de clubmatch.

6 geen verandering in de statuten

7 Lidgelden : vanaf  2025 worden het lidgeld verhoogt met 5 
euro
                    hoofdlid 40 €   gezindslid 15€

 de lidgelden voor 2025 dienen betaald te worden voor 31 
december



8 planning activiteit 2024: de clubmatch gaat door op 
zaterdag 8 juni  2024 te Bonheiden
 Dit jaar wordt er geen JHD gehouden wel een open show 
voor alle klassen op 8 september 2024

 De superprestige 2023:

1 plaats met 320 punten : Standing Ovation Des Boves
De Vidocq 
                                       Eigenaar Steneker Jeroen 



2 plaats met 270 punten : Un Dimant D’or De La Maison De
Nona 
                                      Eigenaar Monika Massé

3 plaats met 180 punten :Beau Mystique Valerie Valetta
                                    Eigenaar : Tinie Nicolle



4 plaats met 125 punten : De Bullensteeg Ufo
                     Eigenaar:Danny & Patricia Van Eeckhoudt

5 plaats met 95 punten : Una Maddy v/h New Bullenparadijs
                                 Eigenaar : Corina de Jong

6 plaats met 85 punten: Winston De La Maison De Nona
                                  Eigenaar : Monika Massé

7 plaats met 75 punten: Whisper v/h New Bullenparadijs
                                    Eigenaar Corina de Jong

8 plaats met 60 punten : Quantum v/h Bullenparadijs
                                     Eigenaar : Corina de Jong

Hartelijk dank aan de winnaars
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